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INTERPELLATION TILL REGIONRÅDET 
ANN-MARIE JOHANSSON 
 
 
7 juni 2017 invigdes 3 akutrum i Härjedalen där digital teknik kan användas för att vid 
behov koppla upp sig mot en läkare på annan ort. Det skulle öka tillgängligheten och 
minska kostnader för dyra stafettläkare. 
 
 
Min fråga till regionrådet är: 
 

1) Vilka kostnader har digitaliseringen för ovan nämnda uppkoppling i Härjedalen 
respektive hela region Jämtland/Härjedalen medfört? 

2) Hur frekvent används tekniken? 
3) Har besparingar kunnat påvisas som kan härledas till nämnda förändring och i 

vilken omfattning i så fall? 
 
 
 
 

Margareta Mahmoud Persson 
Kristdemokraterna 
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